
Informatiegesprek met het CDA op maandag 29 maart 2010

Aanwezig:
Namens het CDA:
de heer Spiker, mevrouw Brinkman en de heer Gosker

De informateur, de heer G. van den Berg
De griffier, mevrouw J. van Hoppe

Aan het eind van het gesprek deelt de heer Van den Berg mee dat in week 15 het verslag
wat van het gesprek is opgemaakt met een verslag van voorlopige bevindingen aan de
fractie zal worden toegezonden. In diezelfde week zal dat met hem worden besproken.
Eventuele op- en aanmerkingen van de partij worden verwerkt waarna in week 16 een
definitief advies zal worden aangeboden.

Wat is uw reactie op de uitslag van de verkiezingen in relatie tot het eigen
resultaat?
Het landelijke resultaat was teleurstellend, maar locaal is het CDA erg tevreden. Nu ruim
3 zetels gehaald wat een goed gevoel en voldoening geeft.

Wilt u een beknopte terugblik geven op de afgelopen periode?
Er was een goede start, langzamerhand kwamen er spanningen, met vooral de laatste
anderhalf jaar een toename. Het CDA is niet veranderd, de ChristenUnie wel. CDA staat
anders in de " A28" dan de SGP en ChristenUnie. Daarna verliep alles iets minder soepel,
ook in het college. Het coalitieprogramma is vrijwel volledig ingevuld. De fracties kunnen
het beter met elkaar vinden dan het college, daar zijn sinds anderhalf tot 2 jaar,
spanningen. Het college treedt niet altijd als 1 geheel naar buiten. Het gevoel college
t.o.v. raad is verschillend. Het college heeft niet het gevoel wat bij de coalitie leeft.

Wat is uw voorkeur voor de nieuwe coalitie (eerste en tweede voorkeur)?
Een combinatie met SGP/ChristenUnie of een andere combinatie. Inhoud en vertrouwen
in elkaar is het belangrijkste. T.a.v. de huidige coalitie moeten verschillen uitgesproken
worden, en dan weer verder. Ook moet Gemeentebelangen een rol hebben. De
samenwerking met SGP is goed, ondanks dat programma met CDA uit elkaar ligt, er is
wel vertrouwen in elkaar. Het CDAprogramma heeft overeenkomsten met programma
van Gemeentebelangen. Een coalitie SGP/CDA/ChristenUnie is ook mogelijk. Samen met
de PvdA is niet reëel.

Wat zijn inhoudelijke overeenkomsten c.q. speerpunten die in een nieuw
programma opgenomen dienen te worden?
T.a.v. overeenkomsten: Het standpunt ChristenUnie is niet helemaal duidelijk. De
ChristenUnie heeft een algemeen verhaal.

Algemeen Bestuur
Structuur ambtelijke organisatie wijzigen, dan onderzoeken wat mogelijk is.
Dienstverlening op niveau houden door efficiënt te werken. Minder groot, kwaliteit beter?
Te veel leidinggevenden? Laag er tussenuit? Kortere lijnen, effectiever. Kijken naar taken
die niet meer uitgevoerd kunnen worden. Minder inschakeling van externe bureaus en
minder regelgeving. Intergemeentelijke samenwerking: dit moet iets opleveren en
transparant zijn. Anders zelfstandig te werk gaan. Naast andere bestaande
samenwerkingsvormen is samenwerking met Meppel een optie.
Case-manager (1/2 fte) aanstellen bij Bouwen en Milieu.

Economische zaken en Landbouw
Er dient een accountmanager aangesteld te worden (1/2 fte) als contactpersoon tussen
bedrijven en gemeente.



Onderwijs en Welzijn
Geen groot jongerencentrum realiseren en het alcoholgebruik onder jongeren
terugdringen (geen verkoop beneden 18 jaar en geen verkoop in supermarkten) BOS-
impuls dient maximaal te worden benut.
CJG laagdrempelig, toegankelijk en goed functionerend maken, met 1-loketfunctie binnen
het gemeentehuis.

Sociale Zaken, Zorg en Burgerzaken

Sport, Cultuur, Recreatie en Toerisme
Onderzoek moet plaatsvinden of we het zwembad als instructiebad willen houden en op
welke wijze? Nevenvestigingen bibliotheek kunnen gesloten worden. Het VVV kan
gevestigd worden in de museumboerderij, deze kan een in stichting ondergebracht
worden met permanente expositie op commerciële basis. In Voetbalvereniging Rouveen
1,5 miljoen investeren voor parkeerterrein, accommodaties etc. en verlenging van de
A28.

Verkeer en openbare ruimte
Onderzoeken of wegenonderhoud kan worden verminderd. Is op langere termijn een
dubbele investering nodig? Realisering van fietspadenplan. Wanneer terugbrengen
verkeersdruk op stovonde werkelijk noodzakelijk is, oprit A28 naar het zuiden verlengen.

Ruimtelijke Ordening, Volkshuisvesting en Milieu
Woningbouw buiten de kernen ontwikkelen in plaats van De Slagen. Er is behoefte aan
kleine starterwoningen. Als er een project voor starters komt, dan dit vasthouden.
Duurzaamheid in bestaande woningbouw en nieuwbouw stimuleren en eventueel
subsidiëren.

Financiën
Alles is bespreekbaar om te bezuinigen. Verder kijken dan alleen naar de ambtelijke
organisatie. Legestarieven kostendekkend maken. De reserve bedraagt 3 miljoen.
Jaarlijks wordt hiervan 100.000 euro gebruikt voor rente, wat niet mag van de provincie.
Voor deze 100 duizend andere dekking zoeken. Nagaan wat de status van die 3 miljoen
is, kan die ingezet worden?  Onderzoeken of wegenonderhoud kan worden verminderd.
Is op langere termijn een dubbele investering nodig?

Wat zijn inhoudelijke verschilpunten?
Er moet vertrouwen zijn, de verschillen moeten geaccepteerd worden. Een coalitiepartner
hangt af van de opstelling en wat er tegenover staat. De SGP is tegen voetbal, wil wel
meedenken. Het minderheidsstandpunt SGP moet geaccepteerd worden, men moet wel
bij het vaststellen van de begroting een compromis willen maken.

 Wat zijn eventuele breekpunten?

Welke speerpunten dienen in een nieuw programma opgenomen te worden?
(naast antwoord genoemd bij de vraag: Wat zijn inhoudelijke
overeenkomsten?)
Verlenging van de A28, een sterke, daadkrachtige organisatie ontwikkelen, aandacht
voor Voetbalereniging Rouveen, woningbouw buiten de kernen ontwikkelen in plaats van
De Slagen. Er is behoefte aan kleine starterwoningen. Als er een project voor starters
komt, dan dient dit vastgehouden te worden. Duurzaamheid in bestaande woningbouw
en nieuwbouw stimuleren en eventueel subsidiëren. Geen extra verlof voor bid- en
dankdag.



Welke omvang dient het college te hebben?
Het is niet reëel dat de omvang wordt uitgebreid. Het huidige percentage moet
voldoende zijn. Bij twee wethouders zijn er 2 partijen in coalitie. Er moet een brede
coalitie zijn, dus het college dient 3 wethouders te hebben.

Zijn er nog overige aandachtspunten?
Milieu: in het coalitieprogramma moet aanschaf van elektrische bedrijfsauto's
meegenomen worden (voorbeeld). Dit is een investering als voorbeeld voor
maatschappij. Ontkoppelen van regenwater: verplicht maken/stimuleren om aan te
sluiten.

                                    ************


